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Sak 69/2020

Saksfremlegg til styret i Sykehusinnkjøp HF

Utredning av utfordringer og muligheter 
knyttet til drosjemarkedet, anbud og 
avtaler
Møtedato: 5.november 2020

Tidligere behandlet i styret/saksnr. 6.12.2019

Type sak (orienteringssak, diskusjonssak, beslutningssak, temasak) Orienteringssak

Styret i Sykehusinnkjøp HF inviteres til å treffe følgende vedtak:

1. Styret i Sykehusinnkjøp HF tar saken om utredningsarbeid av pasientreiser – drosjemarked, 
anbud og avtaler til orientering. 

Vadsø, 28. oktober 2020

Kjetil M. Istad
Administrerende direktør
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1. Hva saken gjelder
Det vises til tidligere orienteringssak til styret i Sykehusinnkjøp HF (sak 71/2019) vedr. prosjektet 
standardisering av malverk og samordning innenfor anbudsområde Pasientreiser, taxi turvogn. 
Prosjektet er et oppdrag som Sykehusinnkjøp HF fikk gjennom Oppdragsdokumentet for 2019:

«Pasientreiser HF har fått i oppdrag å utarbeide nasjonalt rammeverk for drosjeavtaler. 
Sykehusinnkjøp HF skal delta i dette arbeidet». 

Sykehusinnkjøp HF har ledet prosjektet. Prosjektrapport er utarbeidet og ferdigstilt. Denne saken 
bygger i sin helhet på saksfremlegget til styret i Pasientreiser HF (vedlagt) som styrebehandles den 29. 
oktober 2020. Administrerende direktør vil oppdatere styret på endelige vedtaket fra møtet i 
Pasientreiser HF.

Administrerende direktør legger frem prosjektrapport for styret til orientering.

2. Hovedpunkter og handlingsalternativer
Arbeidet i tiltaket startet opp i januar 2019. Iht. oppdragsbeskrivelsen til prosjektet skulle 
arbeidsgruppen levere på følgende:

1. Kartlegging og beskrivelse av dagens anbudsprosesser og avtaler
2. Forslag til tiltak for forbedring, harmonisering og standardisering av anbudsprosesser 
3. Forslag til tiltak for forbedring, harmonisering og standardisering av transportøravtaler
4. Forslag til organisering og plan for gjennomføring av tiltakene

Arbeidsgruppen har levert på alle fire leveranser. Arbeidet har hovedsakelig bestått av standardisering 
av konkurransedokumenter. Gjennom perioden tiltaket har pågått har malverket blitt forankret 
gjennom innspillsrunder hos pasientreisekontorene, Sykehusinnkjøp HF og 
leverandører/interesseorganisasjoner. Malverket er bygget opp rundt prinsippet om standardisering 
så langt det er mulig, med rom for lokale tilpasninger der det er hensiktsmessig.

Den siste leveransen i listen ovenfor er å anbefale organisering og plan for bruk av malverket. Det er 
viktig at oppfølging og videreutvikling ivaretas på en god måte, slik at man sikrer at malverket tas i 
bruk og nødvendige endringer og tilpasninger gjøres løpende. Bred forankring av leveransene og 
tydelighet rundt videre forvaltning av arbeidet må prioriteres for at man skal kunne hente ut 
forventede gevinster.

Anbefalinger fra arbeidsgruppen knyttet til plan for innføring og videre oppfølging av malverket kan 
oppsummeres i tre hovedpunkter:

1. Arbeidet forankres i RHF/HF-ene, samt Sykehusinnkjøp HF og Pasientreiser HF for å sikre 
at malverket tas i bruk ved kommende konkurranser.

2. Sykehusinnkjøp HF får på vegne av helseforetakene/pasientreisekontorene 
gjennomføringsansvar for kommende anbud innen pasientreiser på vei. Dette skal skje i 
tett samarbeid med pasientreisekontorene.

3. Sykehusinnkjøp HF skal støtte helseforetakene i implementering av malverk og følge opp 
videre samarbeid med pasientreisekontorene og Pasientreiser HF.
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3. Anbefaling
Administrerende direktør mener leveransene fra arbeidet er et viktig steg i retning av mer enhetlig 
tilnærming til anbud og avtaler innen pasientreiseområdet. En slik standardisering er også etterspurt 
av leverandørene i markedet, da de i dag oppfatter det som krevende med anbud og oppfølging av 
avtaler som er ulike på tvers av geografiske områder. Videre er det viktig med god forankring av 
leveransene og videre forvaltning av arbeidet, slik at det benyttes i fremtidige anbud.

Styret i Pasientreiser har styremøte den 29. oktober og forslag til vedtak i styresaken er som følgende:

Forslag til vedtak:

1. Styret godkjenner fremlagte sluttrapport.
2. Sluttrapporten oversendes de administrerende direktørene i de fire regionale helseforetakene for 

behandling.

Administrerende direktør vil i styremøte legge frem endelig vedtak fra Pasientreiser HF og anbefaler 
styret i Sykehusinnkjøp HF til å ta saken til orientering.

Trykte vedlegg
 Sluttrapport
 Saksfremlegg til Styret i Pasientreiser HF


